
Referat fra bestyrelsesmøde i Havebyen Rosnæs  

Torsdag den 7. oktober 2022 

 

Dagsorden. 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Velkommen til den nye suppleant Lotte Kulle. 

Bestyrelsen bød Lotte velkommen med en præsentation af sig selv, og håber 

at hun vil falde godt ind i vores lille team. 

 

3. Orientering fra formanden. 

Dorthe orienterede lidt om hvad der er sket i afdelingen siden sidst. Dorthe 

fortalte, at både driftsbudgettet og planlagt vedligeholdelsesbudgettet holder 

sig inden for rammerne, og ser fornuftigt ud. Også afdelingens 

rådighedsbudget ser fornuftigt ud. 

Udlejningssituationen herude er god. Der er p.t. ingen tomme lejligheder. 

Dorthe fortalte, at Henriette over fra kontoret har 30-års jubilæum her i 

november 2022, og afdelingen betænker Henriette med en gave. 

Det kursus for afdelingsbestyrelsesmedlemmer, der skulle være afholdt her 

den 9. oktober 2021 er udsat til den 12. marts 2022, kurset afholdes i 

Helgenæsparken. 

Ligeledes håber man på at kunne gennemføre en ”markvandring” for alle 

afdelingsbestyrelser i maj 2022, hvor vi kommer rundt og ser alle vores 

afdelinger. 

Dorthe fortalte, at Dorthe Og Thomas var blevet genvalgt på 

repræsentantskabsmødet til bestyrelsen, Dorthe som medlem og Thomas 

som suppleant. 

 

4. Orientering fra viceværten. 

Dorthe havde snakket med Lars og han havde ikke det helt store. Kun at 

udskiftning af stakitter på Strandvej 18 og hen til hjørnet af Rønnebærvej 

begynder her i uge 42 eller 43. 

 

 



5. Planlægning af fællesspisning. 

Anita og Dorthe havde indhentet tilbud på mad. Valgte blev Menu Nakskov, 

hvor vi skal have andesteg og risalamande fra. 

Dorthe laver indbydelser og deler dem rundt, bestiller mad, køber 

mandelgaver og handler ind. Samt henter maden 

Anita henter nøgle  

Anita, Berit, Lotte og Dorthe dækker bord kl. 14.00 

Anita afleverer tom emballage dagen efter. 

 

6. Planlægning af aktiviteter i 2022. 

Vi planlagde 4 fællesspisninger og et loppemarked. Dorthe laver seddel som 

kommer rundt til beboerne. 

 

7. Evt. 

Anita havde en forespørgsel på om man evt. kunne få en ekstern rådgivning 

på våde kældere og de problemer det medføre. Dorthe lovede at spørge 

Jeanne Kruse omkring dette.  

 

 

I mødet deltog: Thomas Kofod, Berit Bergmansen, Anita Nielsen, Lotte Kulle 

og Dorthe Krøjer 

 

 

Referent: Dorthe Krøjer 

 

 

 

 

  

 


